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روایت داغ

 واکنش فدراسیون 
به جنجال بازی با آرژانتین

حمیرا اسدی، رئیس دپارتمان امور بین الملل 
فدراســیون فوتبال درخصوص حاشــیه های 
ایجادشــده پیرامون دو بازی دوستانه تیم ملی با 
آرژانتین و کلمبیا گفت:  »نامه سه خطی از سوی 
یک شرکت برای فدراسیون فوتبال ارسال شده 
و یکی از ســایت ها چه جاروجنجالــی که به راه 
نینداخته است! اســتناد روی این نامه آیا درست 
است؟ شاید اصلا این شرکت مجهول الهویه باشد. 
پیشنهاد برگزاری در آمریکا مطرح است و ابتدا باید 
روی این مســأله زوم شد که آیا تیم ملی موفق به 
اخذ ویزای این کشور خواهد شد؟ آیا این بازی ها از 

نظر فنی به درد تیم ملی می خورد؟« 

داد
روی

نیره خادمی|   دانلودهای غیر قانونی آلبوم جنجالی محسن چاوشی یک بار 
دیگر او را خبرساز کرده و حالا پای یک شکایت در میان است. ظاهرا نمایندگی 
وب سایت فروش موسیقی بیت تونز در کانادا از انتشار رایگان آلبوم »ابراهیم« 
به تلگرام شکایت برده است و آنها هم خیلی زود به کانال های متخلف اخطاریه 

فرستاده اند. 
یک هفته قبل بالاخره بعد از ماه ها کش وقوس آلبوم محسن چاوشی منتشر 
شد اما باز هم حاشیه دست از سر او برنداشــت. در ابتدا 2 قطعه از آلبوم که 
درواقع از انتشار باز مانده بود، بعد از انتشــار در کانال تلگرامی چاوشی برای 
فروش در وب ســایت بیت تونز قرار گرفت اما بعد از اخطار وزارت ارشاد هم 
از کانال و هم از وب سایت حذف شــد.  این خواننده جنوبی که آلبوم هایش 
همیشه پرفروش بوده است و رکورد دانلود غیرقانونی را هم دارد، این بار هم 
از گزند آن در امان نماند و کانال های تلگرامی آلبوم را برای دانلود گذاشتند 
اما تلگرام در اخطاریه ای که به کانال های متخلف منتشر کننده آلبوم ابراهیم 
محسن چاوشی داده تنها 12 ساعت فرصت داده است تا فایل های این آلبوم را 

از کانال خود حذف کنند. 
سال 95 آلبوم »امیر بی گزند« محســن چاوشی تنها 10 دقیقه پس از قرار 
گرفتن فایل های آن روی یکی از سایت های مجاز به صورت وسیع در فضاهای 
مجازی توزیع شــد و تنها جســت وجوی نام آلبوم، مخاطبان را با انبوهی از 

ســایت های دانلود رایگان روبه رو می کرد. همان زمان هم کانال های 
تلگرامی فایل های آلبوم را برای کاربران گذاشتند و از دست هیچکس 
هم کاری برای مقابله با آن ساخته نبود و براساس یک آمار غیررسمی 
تنها یکی از آهنگ های او در آن زمان حدود 6 تا 10 میلیون بار دانلود شد 

درحالی فروش مجاز آن حدود 300 هزار دانلود بود. اما این بار جالب است 
که تلگرام در آن ســوی دنیا جدیت بیشتری در مبارزه با رعایت حق 

کپی رایت در ایران دارد؛ جدیتی که در ایران نه تنها درباره کپی رایت 
آلبوم های موسیقی که درباره کتاب و فیلم هم وجود نداشته است.  

توقع مخاطب از چاوشی بیشتر است
محسن چاوشی از دهه 80 به بعد توانسته مخاطبان زیادی 
را به خود جذب کند اما این بار انگار کمی ماجرا متفاوت است 
و واکنش های مخاطبان در شبکه های مجازی به قطعات او 
چندان مثبت نیست؛ مثلا یکی از مخاطبان اینستاگرام او 

برایش نوشته:  »حیف اونهمه انتظار کشیدن. آقای چاوشی 
انتظار ما از شما خیلی بیشتر از اینها است«. دقیقا همین طور 

است، محسن چاوشی با کارهای موفقی که داشته توقع مخاطب را از 
خود بالا برده است و برای همین آلبومی باکیفیت متفاوت نارضایتی 

بخشی از طرفدارانش را به همراه داشته است. 

پیام رسان مشهور خواستار حذف آلبوم محسن چاوشی برای دانلود غیرقانونی شد

هواخواهی تلگرام برای ابراهیم 

نمایشگاه جنجالی تهمینه میلانی تعطیل شد

تمام اتهامات خانم کارگردان!

دریا فرج پور| ظاهرا وجود تهمینه میلانی با جنجال 
سرشته شــده. چه در ســینما و چه حالا در مقام نقاش 
مجموعه نقاشی»فیلم هایی که نساخته ام« که پیش از 
اینکه به پایان طبیعی زمان برگزاری اش برسد، به خواست 

خانم کارگردان نیمه کاره تعطیل شد...
نمایشگاه نقاشی تهمینه میلانی که حتی پیش از افتتاح 
با هشتگ »گالری جای شما نیســت« به میدان جنگ 
نقاشان جوان با ایشان تبدیل شد؛ خیلی زود وارد مرحله ای 
دیگر شــد. بعد از علی بهرامی که کلیــدواژه انتقادش 
عصبانیت از اینکه میلانی »به  واسطه معروفیت پا در هر 
گلیمی دراز کرده « بود و البته افشین پرورش که نمایشگاه 
را »یک شوخی و توهینی تمام عیار« نامید؛ جدی ترین 
انتقادات از آثار میلانی به  عمل آمد و بعضی با انتشار تصویر 
آثار میلانی آنها را کپی های ضعیفی از آثار جنی مای لیهاو 

که در حوزه طراحی کتاب کودک فعال است، نامیدند.... 
این البته تنها انتقاد مطرح شــده نبود و در کنار عدم 
اصالت آثار میلانی، پای قیمــت غیرقابل توجیه آثار نیز 
به انتقادات باز شــد. درواقع منتقدان هنــری با انتقاد از 
قیمت گذاری  بالای این نمایشــگاه اعتقاد داشــتند که 

25 میلیون تومان قیمت مناسب چنین آثاری نیست...
همزمان با این انتقادات رسانه ای البته محل نمایشگاه 
میلانی میزبان تحرکاتی از نوعی دیگر نیز بود. درحالی که 
هجوم علاقه مندان آثار میلانی و ســلفی بگیران ازدحام 
غریبــی را در گالری ایوان ایجاد کرده بــود؛ همزمان در 
گوشه ای دیگر حضور چند هنرمند جوان که آثارشان را 
به دست گرفته بودند، به  چشم می خورد. حرکتی که گفته 
می شد در روزهای آتی نیز در اعتراض به نمایشگاه نقاشی 
تهمینه میلانی ادامه خواهد یافت. اتفاقا همین هم موجب 
شد تهمینه میلانی تصمیم به خاتمه دادن به این نمایشگاه 

بگیرد...
تهمینه میلانی ضمن اعلام خبر لغو نمایشــگاهش 
درباره اعتراضاتی که شاهد بودیم، می گوید که با برگزاری 
نمایشــگاهش »متوجه وضع بد بازار هنــری و امکان 
ضعف نمایش آثار هنری جوانان شــده«. میلانی البته از 
تخریب هایی که در این میان صورت گرفته، دلگیر است؛ 
با اینکه به شباهت آثارش با جنی مای لیهاو معترف است: 
تازه کار ایشون رو دیدم و متوجه شباهت نقاشی خودم با 
کار ایشان شدم .از این بابت قلبا متاسفم و  صدمه واردشده 
را جبــران می کنم .میلانی درباره انگیزه ســودجویی از 
برگزاری این نمایشــگاه نیز گفت کــه »کلیه عواید این 
نمایشگاه صرف خیریه می شود«. درباره دلایل تعطیلی 
نمایشــگاه نیز تهمینه میلانی جنجال ها را دلیل اصلی 
اعلام می کند...تمام این اتفاقات و جنجال ها درحالی در 
این اندک  زمان رخ داد که تاکنون سینماگران پرشماری 
آثارشــان را در زمینــه هنرهای تجســمی به نمایش 
گذاشــته اند، اما این وادی تاکنون شــاهد جنجال هایی 

چنین پردامنه نبوده است...

هیجان انگیز

شهاب حسینی با انتشار متنی گلایه آمیز از حواشی که شهرت برای او داشته است، در اینستاگرام نوشت: »متاسفانه اغلب 
کسانی که باهاشون به نوعی در ارتباط بودم، ثابت کردن مقهور نام برندی به نام شهاب حسینی هستن نه دوستی به نام شهاب. 
دیگه حتی آدم نمی دونه کســانی که برای گرفتن عکس یادگاری به آدم مراجعه می کنن، عکس رو به خاطر علاقه شخصی 
می خوان یا به خاطر پز دادن در فضای مجازی و تســکین درد مزمن مورد توجه بودن، اونم در جامعه ما که بیش از هر بحران 
دیگه ای بحران داشتن یه هویت شخصی باثبات به چشم می خوره، بگذریم. بسیار خسته و دل شکسته ام از حاشیه های سفیهانه 

شهرت و با کمال ادب اعلام می کنم دیگه به این قبیل درخواست های دوستانه اما حاشیه ساز اعتماد و اعتنایی نخواهم کرد.«

گلایه شهاب 
حسینی از 
حاشیه های 
منفی شهرت

امیر عابدینی: موضوع 
کی روش به یک زگیل روی 
پیشانی فوتبال ما تبدیل 
شده است. باید این زگیل را 
جراحی یا اصلاح کنیم. با 
این مدیریت، مشکلی را با خود حمل می کنیم که 
حلقه هایی ایجاد کرده و به همه جا سرایت می کند. 
پس از جام جهانی، شــرایط کی روش باید روشن 
می شــد، البته باید او را مدیریت می کردیم. الان 
کی روش بر فوتبال ما »اوُِر« شده و بالاتر از فوتبال 
ما قرار گرفته است. کی روش باید در خدمت و در 
مسیر اهداف فوتبال ما باشــد. او می تواند مانع یا 
هادی باشد. جایگاه او به خوبی تعریف نشده و اگر 
هم در قرارداد شــرایط او تعریف شــده باشد، ما 
افرادی نیستیم که حرفه ای رفتار و مدیریت کنیم.

نصیرزاده:  هوشنگ   
دلیل اصلی برکناری فیروز 
کریمی بد نتیجه گرفتن 
تیم بود، همچنین از روند 
جذب بازیکنــان ناراضی 
بودیم. متاسفانه بیشــتر بازیکنانی که به تیم ما 
می آمدند، مصدوم یا بازنشسته بودند، این در حالی 
اســت که باید به آینده ماشین ســازی هم فکر 
می کردیم. حتی سرمربی قبلی باز هم یک بازیکن 
مصدوم و بازنشسته به من معرفی کرد که مخالفت 
کردم. ما باید برای جذب بازیکن به کیفیت فنی 

هم توجه کنیم.

 فرهــاد جــم:  همه 
به  نســبت  شــهروندان 
جامعه ای که در آن زندگی 
می کنند، مسئول هستند. 
آدم هایــی هم کــه چهره 
هستند و مردم آنها را دوست دارند به دلیل اینکه 
بیشتر دیده می شوند، مسئولیت بیشتری دارند. در 
واقع این افراد نسبت به دیده شدن خود تعهد دارند 
تا رفتار و حرکتی را از خود نشان ندهند و جملاتی 

را نگویند که باعث سردرگمی و سوء تفاهم شود. 

دستغیب:   عبدالعلی   
وضعیت ادبیات ما بحرانی 
اســت؛ یعنی نظم قدیم از 
دســت رفته و نظم جدید 
نیامــده اســت. همه جــا 
صحبت از گرانــی، محاصره اقتصادی، فســاد و 
رشوه خواری است و این موضوع بسیار عادی شده 
است؛ حتی کودک دبستانی از این حرف ها می زند. 
من بــه این مســائل کاری ندارم، زیــرا در حدود 
صلاحیت من نیســت؛ نه متخصص اقتصادم و نه 
متخصص سیاست. آن چه من می بینم این است که 
ما در مواجهه با مدرنیته و تمدن جدید نمی دانیم 
چه کنیم. تلاقی جامعه سنتی با جامعه مدرن یک 

تلاقی منطقی نیست و بیشتر احساساتی است.

ره
چه

  با اینکه خیلی با اعتمادبه نفس مبارزه می کنی، 
این بار به خاطر سابقه رقیب لهستانی خیلی ها نگران 

بودند که شکست بخوری؟
من امسال به یک سطح بالاتر آمدم و رقبای قدرتمندی 
دارم. این ورزشکار لهستانی واقعا قدرتمند و باسابقه بود. او در 
UFC که بالاترین سطح رقابت های MMA است، چند 
پیروزی در کارنامه داشت و برای مبارزه با من هم برنامه چیده 
بود. من هم بی برنامه نبودم و خدا را شکر که بعد از 3 راند 5 

دقیقه ای سنگین، پیروز شدم و دل مردم را شاد کردم.
  تا به حال 10 مبارزه داشتی که در 9 تای آنها پیروز 
شدی. می توانیم بگوییم این سخت ترین مسابقه ای 

بود که در آن حریفت را شکست دادی؟
تا به حال مبارزه به این سختی را تجربه نکرده بودم. البته 
ســابقه این حریف لهستانی نشــان می داد که او تا به حال 
ناک اوت نشــده و باید 15 دقیقه مبارزه کامل را با او سپری 
کنم. واقعا لقب خرس لهستان را بی جهت به او ندادند، چون 

خیلی سرســخت بود و با وجود ضرباتی که من می زدم، به 
مبارزه ادامه می داد. 15 دقیقه با هم جنگیدیم و من هم مثل 
حریفم آســیب های زیادی دیدم. تا آخرین نفس تلاشم را 

کردم تا این رقیب سرسخت را از پای دربیاورم.
  گویا مبارزه آن قدر سنگین بوده که بعد از آن به 

بیمارستان رفتی؟
به خاطر فشار زیادی که تحمل کرده بودم، مجبور شدم 
به بیمارستان بروم و تا صبح هم زیر نظر پزشکان بودم. وقتی 
می بینم که مردم مســابقات مرا دنبال می کنند و دعایشان 
بدرقه راه من است، لذت می برم. از مردم ایران انرژی می گیرم 

و آن را در مسابقه ام به کار می برم. 
  در اواخر زمان مسابقه بود که داوران مبارزه را قطع 
کردند و به حریف که به زمین افتاده بود و در اختیار 
تو قرار داشت، زمانی برای استراحت دادند. این کمی 

عجیب نبود؟
داوران فکر می کردند من ضربات خطا به حریف می زنم؛ 
درحالی که اینطــور نبود. به هرحال بــا وجود اینکه حریف 
لهستانی بلند شد و نفســی تازه کرد، تا آخرین لحظه فشار 

آوردم و به هدفم رسیدم.
  قبل و حتی بعد از این مبارزه، با »واخایف چچنی« 

که اهل روسیه است، کری داشتی. 
مدت هاست با این فایتر روس کری داریم. قرار بود زودتر 
با او مبارزه کنم، اما برنامه تغییر کرد و حالا باید برای کمربند 
قهرمانی با او مصاف دهم. امیدوارم مصدومیت هایم جدی 
نباشد تا بتوانم در این مسابقه شرکت کنم و کمربند قهرمانی 

ACB را کسب کنم. 
  یعنی ممکن است در مسابقه ای که 2 ماه دیگر با 

این حریف روسی داری، شرکت نکنی؟
ان شاءالله که آســیب هایم جدی نباشد. این فایتر روسی 
کسی است که من کری خوانی را برایش شــروع کردم و از 
خدایم است که بتوانم با او مبارزه کنم و شکستش دهم. فکر 

می کنم دیگر از من گذشته که بخواهم از کسی بترسم. 
  تا چه زمانی در ACB هســتی و آیا می توانیم 
 MMA که معتبرترین مسابقات UFC روزی تو را در

است، ببینیم؟
اصلا فکر نکنید که رفتن به UFC برای من رویاســت. 
خیلــی از فایترهایی که در ACB مبــارزه می کنند، بهتر 
از کســانی هســتند که در UFC حضور دارند. به هرحال 
بحث های قراردادی و مالی هم برای من اهمیت دارد. فعلا با 
ACB کار دارم و باید 2 مبارزه دیگر اینجا انجام بدهم. شاید 

خیلی زود و شاید دیرتر به UFC رفتم. 

شهروند|  حالا دیگر مثل ورزشکاران بزرگ و مشهور ایران، امیر علی اکبری در دل مردم جا باز کرده است. این رزمی کار 
که چند  سال قبل پای به یک رشته ناشناخته در ایران گذاشت، این روزها مزد زحماتش را می گیرد و یکی پس از دیگری 
حریفان قدرتمندش را در قفس از پای درمی آورد. بعد از پیروزی امیر علی اکبری مقابل »دانیل اومیلانژوک« ملقب 
 MMA روسیه برگزار می شد، با این فایتر ایرانی رشته ACB به خرس لهستان که در چارچوب مسابقات سازمان

)هنرهای رزمی ترکیبی(  همکلام شدیم. در ادامه مشروح گفت وگوی »شهروند« با امیر علی اکبری را می خوانید:  

ون
ریب

ت
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در هر اتاقـی ، محل های امن را 
مشـخص کنید  ) مثـلًا زیر یک 
میـز محکم یـا کنار سـتونها 
یـا دیوارهـای مجـاور آنهـا(. 

اسپانسرها با »پول« ریاست می کنند

بیــژن بیرنــگ، تهیه کننــده و کارگــردان در نقد 
اسپانسرمحور شــدن برنامه های تلویزیون معتقد است 
این اسپانسرها چون بخشی از بودجه تلویزیون را تامین 

می کنند به نوعی بر آن ریاست هم دارند.
او به مهرگفت: پشتیبانی مالی بیشتر این برنامه ها در 
اختیار اپلیکیشن ها قرار گرفته و شما به عنوان مخاطب نیز 

مجبورید با این اپلیکیشن ها در ارتباط باشید.
بیرنگ درباره رویکرد برنامه ها که تحت تاثیر اسپانسرها 
قرار می گیرند، اظهار کرد: همیشه یادمان باشد آن کسی 
که پول می دهد رئیس است و وقتی شما از اسپانسر بودجه 
خود را دریافت می کنید آن اسپانسر رئیس شما می شود، 
زمانی که ما در تلویزیون کار می کردیم، سازمان صداوسیما 
بودجه را می داد و او رئیس بود ولی درحال حاضر که این 
سازمان پولی ندارد اسپانسرها صاحب برنامه ها شده اند، 
اکنون اگر شــما می خواهیــد در رأی گیــری برنامه ای 
شرکت کنید باید حتما پیامکی ارسال کنید یا از طریق 
اپلیکیشن ها اقدام کنید که پول زیادی را به سازمان هایی 
چون مخابرات سرازیر می کند و بعد تلویزیون سهمی از این 

درآمد را دریافت می کند. 

خبر

امیر علی اکبری در گفت وگو با »شهروند« از 
مبارزه ای می گوید که به دل مردم نشست

»خرس لهستان« را از 
پای درآوردم!

بگذارید کری بخوانند، من از کسی نمی ترسم

امیر بهاری|      
منفی: بزرگترین نقطه ضعف متن ترانه هاست. برای مخاطبی که چاوشی تا امروز برای 
خود تعریف کرده این ترانه ها ملموس نیســت و برای مخاطبی که روی آلبوم عمیق 

می شود هم چندان چیزی ندارد. 
 مثبت: شکل خوانندگی محسن چاوشی و صدای منحصر به فرد او 

آرش نصیری |     
منفی: مضمون شعرها به شدت خاص است و فراتر از فهم آدم های عادی است. اگر کس 

دیگری جز چاوشی بود مخاطب خود را با این آلبوم از دست می داد.
مثبت: تنظیم و موزیک خوبی دارد. 

نسیم قاضی زاده|   
منفی: در مقایسه با دو آلبوم قبلی از نظر موزیکالیته حرف جدیدی برای گفتن ندارد و 
خیلی سخت می توان فهمید که چه اتفاق جدیدی برای او در موسیقی افتاده است که در 

این آلبوم تاثیر داشته است.
مثبت: اشــعار خیلی با حال و روز مردم و حس ناکامی عمومی آنها، هم خوانی زیادی 

دارد. طبیعتا برای چاوشی شعر مساله اصلی بوده که گفت اگر آلبوم مجوز نگیرد حتی به 
مهاجرت هم فکر می کند. بار اصلی شعر ها روی مسائل اجتماعی است در حالی که در دو 

آلبوم قبلی عشق را دنبال می کرد.
سیامک قلی زاده|     

منفی: همیشه یک قطعه در آلبوم هست که همه جا شنیده می شود که به آن قطعه 
هیت می گوییم اما اینبار آلبوم او قطعه هیت ندارد.

مثبت: یکی از قطعات که به تنظیم فرشاد حسامی است خیلی متفاوت و خوب بود.
سما بابایی|   

کامنت مثبت و منفی ندارد.
مهدی عزیزی|  

منفی: شعرها شاید خیلی مناسب موسیقی پاپ نباشد بیشتر شبیه بیانیه است تا شعر 
موسیقی پاپ.

مثبت: مثل همیشه موسیقی خوب و تنظیم عالی دارد ضمن اینکه  اشعار هم قابل تامل 
است.

درزیر نظر چند تن از فعالان و روزنامه نگاران حوزه موسیقی درباره آلبوم اخیر چاوشی به نام » ابراهیم« آمده است.


